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Protokoll nr: 05 – 2025 

 

Art: Ordinarie Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

  

Datum: 13:e maj 2025 

Plats: Långedrag 

 

Närvarande Frånvarande 

Jonas Turitz, ordförande Bosse Wernlundh 

Conny Olsson  

Birgitta Jacobsson  

Stellan Dahlberg    

Krister Storm  

Jan Granaas  

Lasse Carlsson  

Folke Skredsvik  

Leif-Göran Lundstedt  

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Jan valdes att justera protokollet. 

 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll (Nr 04), protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. 

Leif-Göran kommenterade att Punkten utestående belopp 40 000 skall strykas. 

Enkäten som bifogades till protokollet godkändes vi skall använd Googles mall för att 

skicka ut enkäten Folke och Jan ordnar detta. 

 

§ 5 Kommunikationsstrategi 

Jan informerar 

o Presenterar en Projektplan, Jan har haft ett möte med Patrik och Erika på kansliet 

som tycker att SBU inte är redo för appen. 

o Se bifogad bilaga SBU Projektplan  



o Jonas sammanfattar, SBU lägger projektet appen på is. VBF jobbar vidare med vår 

app tills vi får en finansiering på plats. 

o Lasse redovisar i grova drag vilka IT projekt som SBU har på gång. 

o Tag fram en presentation av appen som vi VBF kan presentera på Unionsrådet i 

höst, för att se vilket intresse som finns hos övriga förbund. 

o Jonas och Lasse kontaktar SMBF och sonderar intresset med dem 
 

§ 6 Ekonomi 

Leif-Göran informerade om att mars har varit en händelserik månad. 

 

April har för VBF- ekonomin varit en månad med mycket båtklubbskontakter kring 

saknade betalningar av medlemsavgifter men också andra båtklubbsrelaterade frågor 

och det är nyttig kundvård. 

 

Under april har de saknade medlemsavgifterna inbetalats: 361.940 kr.  

 

Upplupna kostnader under mars är: 7.812 kr 

 

- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr  

- Reseräkningar = 1.160 kr  

- Bidde, service APP Q2-25 + löpande = 4.656 kr 

- One.com hosting/domänpaket  = 1.926 kr 

 

Resultat 2025-04-30 åtd = 2.030.419 kr 

 

Kassa och Bank 2025-04-30 är totalt: 2.599.645 kr 

 

- Swedbank =  411 kr 

- Marginalen = 2.599.234 kr, varav ändamålsreserverat för VBF-100 år 200.000 kr  

 

Förväntade intäkter för kommande period: 0 kr 

 

Förväntade kostnader för kommande period: 

- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 

- Kanske några reseräkningar = 5.000 kr 

- SBU-avgift 2025, delbetalning 1 = 927.660 kr (skulle betalats 2025-04-30 men strul) 

- Kanske några BR-kostnader = 2.000 kr 

 

Övrigt: 

- SBU-avgift 2025, delbetalning 2 = 927.506 kr är inlagd för betalning till 2025-06-30. 

- 2024 års deklaration är inlämnad till Skattemyndigheten. 

- Bojens Båtförening Bovallstrand är nära beslut om att ansöka om medlemskap. Man 

önskar skriftlig bekräftelse på att olycksfallsförsäkringen och rättsskydd fullt ut 

omfattar utomnordiska medlemmar. Bengt Gärde har ännu inte levererat skriftlig 

bekräftelse! Jag har som tidigare sagts studerat stadgar och konsulterat RSV och funnit 

att föreningen är ideell och allt är OK. 

 

 

 

 

 



§ 7 Miljöinformation 

- Stellan informerar 

- Enkät kommer att skickas ut angående XRF mätning 

- Stellan kommer att skicka ut Inbjudan intresseanmälan angående XRF utbildning i höst 

- Letar ett lämpligt projekt för att testa Gel metoden. 

- Kommer att testa på ett par provbitar för att se om ”bänktesten” fungerar.  

-  Stellan hör med Carl om det finns någon uppföljning av XRFmätningar som 

genomförts. 

 

§ 8 VBF Prova På Dag 

- Birgitta har haft ett möte med Christer, datum för projektet 23/8 10.00-15.00 

- Friluftsfrämjande kommer att vara funktionärer. 

- Småbåts racing från Dalarna.  

- Klubben har grillar som man kan använda till att grilla korv och hamburgare. 

- VBF ansök om ett bidrag från SBU fonden. 

- Be Christer om en kostnadsuppfattning för korv, hamburgare etc. 

- Hönö seglarskola kan hjälpa till. 

- Marknadsföring i pressen. 

- Leif-Göran hör med Tommy om han kan hjälpa till.  

 

§ 9 Regionmöten 

- Jonas kontaktar Jonas på Väderöarna för att höra om det finns något intresse av att stå 

som värd för ett regionmöte under oktober. 

- Ett alternativ är att VBF bokar. 

 

 

§ 10 Information om Organisationsgruppens arbete 

- Jonas informerar  

o Gruppen hade möte den 12 maj och kraven på förbunden kommer att öka så att alla 

kan leverera en likartad service till medlemmarna. 

o Gruppen har planerat in ett datum för ett möte med referensgruppen. 

o Gruppen kommer att skriva ett förslag till stadgeändringar som kommer att granskas av 

SBU´s jurister. 

 

§ 11 Rapporter och Övrigt 

 

- Bosse 

o Ej närvarande 

 

- Folke 

o Har haft kontakt med Kraggermärra klubben är fortfarande intresserade men inget 

beslut ät fattat. 

 

- Krister 

o Vi måste få tag på Treslövsläge, Krister har mejlat men inte fått svar.. 

 

- Leif-Göran 

o Inget övrigt 

 

- Lasse 

o Inget övrigt 



 

 

- Jonas 

o En fråga personnummer skall in i BAS hur är status för klubbarna som är anslutna 

till BAS. 

o Conny kontrollera status för klubbarna som är anslutna till VBF 

o VBF har fått en inbjudan av Cecilia för vindpark till havs. Jonas svarar att VBF 

inte har några invändningar så länge det inte påverkar fritidsbåtslivet. 

 

- Birgitta 

o Bifogade bilagor för sjösäkerhetskurser, vad tycker styrelsen? 

o Vi jobbar vidare med Klippan. 

 

- Conny 

o Har pratat med Gårda Brygga och skickat en redovisning över vad som ingår i 

SBU/VBF medlemskap, klubben kommer under hösten jobba vidare med frågan. 

 

- Stellan 

o Kryssarklubben Lennart Falk har ett projekt med Jotum i Norge för att mäta hur 

mycket koppar som avsöndras från båtarna i havet. 

 

- Jan 

o Inget övrigt 

 

 

§ 12 Kommande möten 

16 juni 13.00-15.00 Digitalt  

10 september 10.00 Plats beslutas på mötet 16 juni. 

 

 

§ 13 Mötets avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2025-05-15 

 

    Jonas Turitz     Conny Olsson          Jan Granaas 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Jan Granaas 

Ordförande Sekreterare Justera
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